

# 您的支持帶來的改變

## IMPACT YOUR SUPPORT MADE POSSIBLE

### 尼日爾助養兒童計劃資訊

#### 我們一起共同努力的成果

### NIGER SPONSORSHIP FACTS

A few key facts about our important work together



尼日爾  
Niger



2016

救助兒童會在尼日爾開展助養兒童計劃的年份  
The year Save the Children began sponsorship in Niger

850

名學生的教室配備了新的桌子和長椅  
Students benefited from their classrooms being outfitted with new worktables and benches

20,258

名兒童和成人於2021年受惠  
Children and adults were reached directly in 2021

### 學校健康與營養 School Health and Nutrition

為了確保兒童健康並做好學習準備，我們向20所學校提供了8.35噸食品和烹調工具，為6,119名孩子提供食物及營養品。

To ensure children were healthy and ready to learn, 8.35 tons of food supplies and cooking utensils were provided to 20 schools in order to provide food and sustenance to 6,119 girls and boys.



### 兒童早期教育 Early Childhood Education

1,440名兒童、家長和照顧者參加了30場社區課程，有關如何在家打造一個有趣和安全的學習環境，為他們提供培訓並配備資源。

1,440 children, parents and caregivers attended 30 community sessions that trained and equipped them with resources to create a fun and safe learning environment in the home.

### 青少年發展 Adolescents' Development

為了預防缺席課堂和推動月經保健，社區中的300名少女收到了月經衛生用品包（衛生巾、肥皂、內褲和藥膏）。

To prevent absences from school and to promote menstrual health, 300 teen girls in the community received menstrual hygiene kits (sanitary napkin, soap, underwear and ointments).



### 社區教育 Community Education

我們與義工合作，為108名社區成員提供了培訓，以協助1,296名兒童提高讀寫及理解能力，培養對閱讀的興趣。

In partnership with volunteers, 108 community members were trained and equipped to help 1,296 children improve their literacy skills and comprehension and develop a love for reading.



我喜歡收到助養者的來信。她常常鼓勵我。

I love receiving letters from my sponsor. She always encourages me.

- Aicha

掃描二維碼觀看影片了解更多  
Scan the QR code to watch the video to learn more



<https://savethechildren.click/Niger2022>